
Odgovor Mihi Kaplju glede objave zapisnikov Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja 

Članom občinskega sveta je dostopno gradivo komisije, ki vsebuje podatke o vseh prejetih 
predlogih in o kandidatih za posamezno funkcijo, samih zapisnikov pa se doslej ni objavljalo.  
Gradivo za seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja vsebuje osebne podatke, 
zaradi česar je potrebno z njimi ravnati v skladu z zakonodajo, ki ureja varstvo osebnih 
podatkov, kar določa tudi Poslovnik občinskega sveta Občine Ajdovščina. 

Na podlagi podanega vprašanja na seji občinskega sveta, je Komisija za mandatna, vprašanja, 
volitve in imenovanje na zadnji seji 18. 1. 2024 sprejela odločitev, da se v bodoče objavlja tudi 
zapisnike seje komisije. V skladu z navedenim je pri 11. seji komisije objavljen tudi zapisnik. 
 
Pripravila: Erika Zavnik 
 

Odgovor Vilku Brusu in Nadi Pirjevec glede ureditve in novogradnje komunalne infrastrukture 
v PC Gojače 

Na območju PC Gojače sta umeščeni dve povezovalni cesti. Starejša lokalna cesta LC 001 012, 
ki poteka od vasi Selo do vasi Gojače, ter javna pot JP 501 134, ki vodi skozi nov del poslovne 
cone. Poleg teh dveh javnih poti sta na tem območju še javna pot JP 501 135, ki je slepa cesta 
in napaja del poslovne cone na jugozahodni strani pa je v naravi izvedena makadamska pot, ki 
vodi do čistilne naprave. Ta pot povezuje tudi območje, ki je trenutno še nepozidano, a želi 
lastnik v čim krajšem času na teh parcelah zgraditi nove objekte. Prostorski dokumenti, ki so bili 
sprejeti pred ureditvijo PC Gojače, so predvidevali ukinitev lokalne ceste LC 001 012 v zadnjem 
delu in bi se ta cesta ohranjala samo za dostop do poslovnih subjektov, ki ležijo ob tej 
prometnici. Na ukinjenem delu bi ohranjali samo prehod za pešce in kolesarje. Javna pot JP 501 
134 pa bi prevzela glavno prometno žilo za poslovno cono. Po izgradnji hodnika za pešce ob 
lokalni cesti LC 001 012, ki je bil zgrajen na pobudo KS Gojače – Malovše, se dvosmerni promet 
ne more odvijati zaradi preozkega profila ceste. Zemljišča ob cesti pa so v zasebni lasti in delno 
tudi že pozidana.  
Občina Ajdovščina je v zaključku leta 2023 začela z aktivnostmi za izdelavo prometne študije, 
idejne zasnove projekta in dokumentacije za pridobitev gradbenega dovoljenja ureditve križišča 
na severni strani cone, prestavitvijo dela javne poti JP 501 134 in izgradnjo manjkajoče poti 
proti čistilni napravi.  
 
Pripravil: Jošt Černigoj 
 
Odgovor Nadi Pirjevec glede uvedbe brezplačnih avtobusov na območju mesta Ajdovščina 

Občina Ajdovščina namerava do zaključka izgradnje Zdravstvenega centra Ajdovščina sprejeti 
Strategijo vzpostavitve in izboljšanja potniškega prometa na območju občine Ajdovščina in 
vzpostaviti vzdržen in potnikom prijazen potniški promet.   
 
Pripravil: Jošt Černigoj 
 
 



Odgovor Dejanu Škvarču glede pobude za zmanjšanje hitrosti na lokalni cesti LC 002 100 »R2-
444 – Odlagališče« 

Kot je bilo navedeno že v prejšnjem odgovoru, so občinska uprava in krajani naselja Dolenje 
nasprotovali asfaltaciji zgoraj navedene lokalne ceste prav zaradi varnostnih razlogov in 
ohranjanja kulturne dediščine. Kot rešitev se predlaga postavitev omejitve hitrosti na celotnem 
odseku lokalne ceste in konstantno izvajanje meritev hitrosti s strani medobčinskega redarstva 
in policije.     

Pripravil: Jošt Černigoj 
 

Odgovor Vilku Brusu glede kvalitete pitne vode v Vrtovinu 

Na območju naselja Vrtovin  se javna služba vodooskrbe izvaja na dva načina: 

-iz javnega vodovodnega sistema se napaja t.i. spodnji del naselja Vrtovin, ki spada v 
aglomeraciji  za oskrbo s pitno vodo 1345 Vrtovin 1   ter    60132 Vrtovin.  

- iz lastnega sistema za pitno vodo, iz katerega se oskrbuje  večina gornjega dela naselja Vrtovin, 
ki sicer leži izven območij aglomeracij za oskrbo s pitno vodo (določilo jih je Ministrstvo, 
pristojno  za okolje in prostor v Operativnem programu oskrbe s pitno vodo leta 2021). V letu 
2016 je bil v sodelovanju s KS Vrtovin organiziran zbor krajanov Vrtovina, kje smo predstavniki 
občine vsem prisotnim, ki se oskrbujejo iz lastnih vodovodnih sistemov obrazložili, da morajo 
kot lastniki vodovodnih sistemov ali določiti upravljalca ali pa vodovodne sisteme predati v last 
občine. Na tem področju do danes žal ni napredka. 

Kvaliteto pitne vode v vseh lastnih (vaških) vodovodnih sistemih je občina več let spremljala z 
izvajanjem meritev, zato nam je problematika poznana. V letih 2013 ter 2014 so potekale 
aktivnosti za namestitev dezinfekcijske naprave na vaških vodovodnih sistemih Vrtovin. Na 
ogledih se je iskalo možno lokacijo za postavitev dezinfekcijske naprave. Po ogledih je bilo 
ugotovljeno, da gre za vsaj dva ločena vodovodna sistema in sicer Tevče-Čermelji-Repki ter 
Subani-Jama (poleg teh dveh sistemov naj bi obstajal še tretji ločen vodovodni sistem). Na 
terenskih ogledih je bilo ugotovljeno, da postavitev skupne dezinfekcijske naprave ni možna, 
saj gre za  ločene  vodovodne sisteme, ki se  napajajo po ločenih ceveh ter objektih, točne trase 
vodovodnih  cevi nismo ugotovili.   Ocenjena vrednost zagotovitve dveh oziroma treh  ločenih 
dezinfekcijskih naprav je presegala  40.000 Eurov, ocene koliko bi to stalo danes, pa nimamo. V 
tej zvezi je potrebno še opozoriti, da v oceni stroškov ni zajeta priključitev na elektroenergetsko 
omrežje, ki je ni bilo možno oceniti, prav tako bi bila pred izvedbo potrebno dogovoriti 
problematiko lastništva ter upravljanja takih zahtevnih sistemov. Druga (tudi precej hitrejša in 
cenejša rešitev) pa je namestitev sistemov za klorno dezinfekcijo  pitne vode v vodohranih. Take 
naprave je mogoče napajati s sončnimi celicami ter ustrezno velikimi  baterijami. 

Izgradnja vodovodnega sistema za zgornji del naselja Vrtovin je bila uvrščena tudi v občinski 
Operativni program oskrbe s pitno vodo 2017-2032, ki je bil sprejet leta 2016. V pripravi je 



novelacija navedenega operativnega programa, pripravljene so nove ocene investicij, potrebno 
pa je še uskladiti terminske plane s možnostmi proračunskega financiranja.  

Na koncu naj opozorimo še na to, da je na spletni strani Občine Ajdovščina  objavljeno obvestilo 
z navodili vsem uporabnikom vaških vodovodnih sistemov, ter  povezavo do spletnih strani NIJZ, 
kjer so  priporočila glede varne uporabe pitne vode. 
 
Pripravil: Peter Kete 

Odgovor Janezu Tratniku glede podatkov o zaposleni osebi na Javnem stanovanjskem skladu 
Občine Ajdovščina ( v nadaljevanju JSS OA) 
 
Podatek o zakonskem stanu oz. partnerski zvezi zaposlene na JSS OA je osebni podatek, s 
katerim ne Občina Ajdovščina ne JSSOA ne razpolagata in ga ne obdelujeta, zato ga svetniku ne 
moreta posredovati. 
 
Podatek o imenu in priimku zaposlene na JSS OA in njeni plači z vsemi dodatki so javni podatki, 
kateri so izvorno podatki sklada in je le-ta tudi njihov upravljalec. Na podlagi zapisanega 
napotujemo svetnika na pridobitev omenjenih podatkov na podlagi zahteve za pridobitev 
informacije javnega značaja neposredno pri JSS OA. 
 
Pripravila: Tinkara Lampret Fakuč 
 
Odgovor na vprašanje g. Adama Rasporja glede zagotavljanja prostora za gradnjo hlevov. 

Problematika zagotavljanja površin oziroma prostora za gradnjo hlevov je izziv, ki se ga Obcina 
Ajdovščina zaveda. Že v preteklosti je Občina poizkušala zagotavljati ustrezne površine na 
robovih vasi za umikanje objektov za rejo živine iz območji strnjene poselitve, enako Občina 
tovrstne izzive rešuje tudi danes. Pobuda, ki je bila izpostavljena s strani KGZ NG je posledica 
razprave med predstavniki KGZ NG in Občine na temo oblikovanja ukrepov za spodbujanje 
razvoja kmetijstva. V primeru izpostavljenih potreb gre za želje posameznih nosilcev kmetijskih 
gospodarstev, da se v prostoru poišče ustrezne rešitve za umeščanje objektov za rejo živali, ki 
bi dolgoročno zagotavljali razvojni potencial za širitve kmetijskih gospodarstev ter istočasno 
predstavljale sprejemljivost dejavnosti reje živali v lokalnem okolju.  

Obravnavana je bila problematika dvanajstih kmetijskih gospodarstev, ki se ukvarjajo z rejo 
živali. Dve selitvi oz. umestitvi objektov za rejo živali se bosta reševali z občinskim podrobnim 
prostorskim načrtom po zakonu, ki ureja kmetijska zemljišča. V okviru priprave novih 
prostorskih aktov so bile podane štiri pobude za umestitev objektov za rejo živali na obrobje 
vaških naselij in mesta Ajdovščina. Ostala kmečka gospodarstva nimajo prostorskih potreb oz. 
izvajajo rejo živali s pašo in zavetišči za živino. V primerih umeščanja objektov za rejo živali so 
poleg prostorskih omejitev pomemben dejavnik tudi pričakovane emisije v okolje, predvsem v 
strnjenih poselitvenih območjih.  
 
Pripravila:  
Janez Furlan 
Irena Raspor 


